

### 如何換領優惠？

1. 進入 La Maison du Chocolat 指定優惠連結
2. 選購所需產品，經電郵或致電下單以享有優惠
3. 確認訂單後進行付款

### How to redeem offers?

1. Enter La Maison du Chocolat promotion link
2. Please submit order form by Email / Call at hotline to enjoy offer
3. Pay after order confirmation

### 條款及細則

- 此優惠適用由 2021 年 12 月 3 日起至 2022 年 2 月 28 日。
- 此優惠需於 2022 年 2 月 28 日晚上 11:59 前使用，逾期無效。
- 優惠價格以訂購單為準。優惠售完即止。
- 請在領取禮盒前致電店舖了解庫存情況和營業時間。
- 保質期：巧克力: 3 至 4 週；馬卡龍: 2 至 3 天。巧克力應存放於陰涼乾燥處（16 至 18°C）；馬卡龍應在 4 至 6°C 之間冷藏
- 貨品先到先得。
- 訂單交貨時間：2 個工作日或視供應情況而定。
- 購買任何個人禮盒滿港幣\$1,500 元可免費送貨
- 歡迎客人在任何一間 LMDC 香港專門店自取，無需支付運費。

#### LMDC 香港專門店 地址:

- 金鐘太古廣場 246 號鋪
  - 九龍圓方 1010 號鋪
  - 中環國際金融中心商場 2006 號鋪
  - 中環置地太子 114 號鋪
  - 銅鑼灣利園一期 B03A 號鋪
- 香港島/九龍/新界的送貨服務港幣\$200（不適用於離島和機場）。
  - 必須至少提前 48 小時更改交貨詳情。

- 如有任何爭議 · L.M.D.C. Hong Kong Limited 保留最終決定權。
- 此優惠由 L.M.D.C. Hong Kong Limited 提供 · 如有任何查詢 · 請聯繫 LMDC 公司商務部門  
2477 1728 (Ms Bei Wang/ Ms Natalie Chan/ Mr Tiffany Chow) 或電郵:  
bei.wang@lamaisonduchocolat.com; natalie.chan@lamaisonduchocolat.com; tiffany.chow@lamaisonduchocolat.com  
工作時間:週一至週五 0900-1800。

### Terms and conditions

- The promotion offer is valid from 3 December 2021 until 28 February 2022.
- The promotion offer valid for redemption until 23:59pm, 28 February 2022, after which it will be invalid.
- Please refer to the order form for the latest offers. Offers are available while stocks last.
- Please contact boutique for stock availability and opening hours before collecting your gift.
- Shelf Life: Chocolate - 3-4 weeks; Macarons - 2-3 days. The chocolates should be stored in a cool and dry place (16-18°C); Macarons should be refrigerated between 4-6°C.
- Items are first come first served.
- Order lead time: 2 working days or upon availability.
- Delivery for purchase of individual gift box(es) upon or over HKD 1,500 is complimentary.
- Guests are welcomed to do self- pick up at any one of LMDC HK boutiques without the delivery charge.  
La Maison du Chocolat Boutiques address:
  - Pacific Place, Shop 246, 88 Queensway, Admiralty
  - Elements, Shop 1010, First Level, West Kowloon
  - IFC Mall, Shop 2006, Podium Level Two, Central
  - Prince's Building, Shop 114, 10 Chater Road, Central
  - Lee Garden One, Shop B03A, Causeway Bay Delivery service charge for HK Island/Kowloon/ N.T. at HKD200 (Not applicable to Outlying Island and Airport).
- Change of delivery details must be made at least 48 hours in advance.
- In case of any disputes, L.M.D.C Hong Kong Limited reserves the right for final decision.
- The promotion offer is provided by L.M.D.C Hong Kong Limited., for any enquiries, please contact LMDC Corporate Department at 2477 1728 (Ms Bei Wang/ Ms Natalie Chan/ Mr Tiffany Chow) or Email:  
bei.wang@lamaisonduchocolat.com; natalie.chan@lamaisonduchocolat.com; tiffany.chow@lamaisonduchocolat.com
- Working hours: from Monday to Friday, 0900- 1800.